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Summary


The index of the mineralization rate AF from the generalized BCL equation was calculated using single-point retention values obtained in the human forearm and plasma after intravenous application of 47Ca. The time-dependent values were compared to the classical Bauer values obtained for day 3 and 6. Numerically equal values were obtained with the Bauer time-invariant ones for day 4.5. The aF (BCL time-invariant) values were correlated to the AF (4.5 day) value and a correlation coefficient of 0.963 was obtained



        
Der Index der Mineralisierungsrate AF der allgemeinen BCL-Gleichung wurde unter Verwendung des Einzelpunktretentionswertes im Unterarm und im Plasma nach intravenöser Verabreichung von 47Ca berechnet. Die zeitabhängigen Werte wurden mit den klassischen Bauer-Werten für den 3. und 6. Tag verglichen. Die Werte waren numerisch gleich mit den zeitunveränderlichen Bauer-Werten für den Tag 4,5. Die aF-Werte (BCL zeitunveränderlich) wurden mit den AF-Werten (Tag 4,5) korreliert und ein Korrelationskoeffizient von 0.963 gefunden.
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